
Frå:                                              Malin Andvik <malin.andvik@gmail.com>
Send:                                          torsdag 29. september 2022 08:13
Til:                                               Siril Therese Sylta
Emne:                                        Re: Spørsmål til klagesaka om detaljplan for gang og sykkelveg fv 57 Lindås - 

Mongstad
 
Må stilla spm om korfor ein ikkje kan bruka den allerede kommunale vegen som ligg frå 
Bensinstasjonen til Mongstadkrysset.
Så var det spm om kvifor det er gul sone og ikkje raud sone på Tykkhelle. Dette vil evt få 
konsekvenser for vidare arbeid med sykkel/gangveg
 
1. Kvifor går ikkje tilkomstvegen i starten nærmare fylkesveg 57 og vidare bort til 
eigedomen gnr 118 bnr 2. No er den regulert midt på bøen frå garasjen gnr 118 bnr 1.
Det medfører at ein teig på bnr 1 vert veldig oppdelt.
 
Sjå kart nedunder:
 

 
 
Kva vurderingar er gjort med omsyn for å sikre gode   landbruksavkøyringar på klagarane 
sin eigedomar
 
tor. 29. sep. 2022 kl. 08:06 skrev Siril Therese Sylta <siril.therese.sylta@alver.kommune.no>:

Hei. 
 
Har du spørsmåla du kan sende oss? 
 
Mvh Siril
 

Frå: Malin Andvik <malin.andvik@gmail.com> 
Send: onsdag 21. september 2022 14:11
Til: Siril Therese Sylta <siril.therese.sylta@alver.kommune.no>
Emne: Re: Spørsmål til klagesaka om detaljplan for gang og sykkelveg fv 57 Lindås - Mongstad
 
Ja. Sender det etter jobb idag. 
 
ons. 21. sep. 2022 kl. 08:24 skrev Siril Therese Sylta <siril.therese.sylta@alver.kommune.no>:

Hei. 
 
I sist møte i APM vart saka utsatt for å få svar på konkrete spørsmål. I møtet vart vi einige om at vi 
skulle få tilsendt spørsmåla som utvalet vil ha svart ut. Har du fått spørsmål og kan sende dei til 
meg? Vi får ikkje opp denne saka til møtet i oktober. 
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Mvh Siril
 
 


